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Slovo starosty 

 
Vážení spoluobčané, 

děkuji Vám za účast ve volbách a za podporu, kterou 

jste svými hlasy vyjádřili. Jsem rád, že díky Vám se podařilo 

našemu sdružení obhájit sedm mandátů v zastupitelstvu a 

můžeme dále navázat na práci, kterou jsme započali. Týden 

před volbami probíhala na jisté sociální síti pod anonymním 

profilem lživá kampaň, jejímž cílem bylo pošpinit práci 

minulého zastupitelstva a dobré jméno konkrétních lidí. Lži 

uváděné na tomto profilu se dotkly nejen zastupitelů, ale i 

jejich rodin. Po zveřejnění výsledku voleb byl předmětný profil 

zrušen. V této souvislosti děkuji všem slušným uživatelům 

Facebooku, kteří slušně a věcně reagovali na lži zde uváděné.  

I s ohledem na tento fakt výsledky voleb ukázaly, že lidé 

v našem městě nám důvěřují. Je zřejmé, že vidí výsledky práce 

a odmítají prezentaci jisté skupiny lidí.  O to více si Vaší 

podpory ceníme a vynasnažíme se Vaši důvěru nezklamat.  

Pro úplnost k výsledku voleb uvádím, že dne  

31. 10. 2018 složilo 8 zastupitelů z 9 zvolených slib 

zastupitele. Bez omluvy se nedostavil zvolený zastupitel 

Václav Mleziva. Starostou byl zvolen Petr Schaller, 

místostarostkou Mgr. Alena Jelínková. 

V tomto týdnu proběhlo úspěšně kolaudační řízení 

bytového domu a tento již začne sloužit svému účelu. 

Majitelům bytů byly předány klíče. V okolí ještě probíhají 

terénní úpravy. V souvislosti s tímto dílem musím též zmínit 

již shora uvedený anonymní profil, na kterém byl zveřejněn 

dokument o rozpočtu na zhotovení jednotlivých bytů. Jen chci 

upozornit na to, že se jedná o naprosto veřejný dokument, který 

bylo a je možné vyhledat na stránkách města, případně do něho 

nahlédnout přímo na městském úřadě. Pokud se tedy někdo 

vyjadřoval rozzlobeně k nějaké z položek, může se dostavit na 

městský úřad, kde mu bude vše vysvětleno.  

Jak si mohli všimnout zejména obyvatelé ulice 

Kostelní a ulic přilehlých, byly započaty práce na vybudování 

parkoviště a opravy spojovací cesty mezi ulicí Příčná a 

Kostelní. Anonymní profil sociální sítě, který sliboval 

občanům parkoviště, patrně netušil, že tento projekt je dlouho 

připravován a nyní je realizován. Problém s parkováním 

samozřejmě řešíme, ale prostorová dispozice v této konkrétní 

lokalitě opravdu není jednoduchá.  

Nadále budete informováni o investicích a akcích 

v našem městě. V případě jakýchkoli dotazů je možné tyto 

vznést i prostřednictvím facebookových stránek města Plesná, 

kde budou zodpovězeny. Upozorňuji, že na dotazy anonymní a 

vulgární nebude reagováno. Dále si dovoluji občanům 

připomenout, že všechna veřejná jednání zastupitelstva jsou 

veřejnosti přístupná a pokud budete mít dotazy, tyto Vám 

budou zodpovídány. Dále se mohou občané obracet na městský 

úřad se svými dotazy, návrhy a připomínkami jak osobně, tak 

telefonicky. 

 

S přáním hezkého podzimu  

Petr Schaller – starosta města
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Městská knihovna Plesná

Celé Česko čte dětem v městské knihovně 
 

Odpoledne 

19. října jsme si 

s dětmi povídali o 

svátku, který se slaví 

31. října, o 

Halloweenu. Jaká je 

jeho tradice a 

symboly. Tento svátek 

je rozšířený zejména 

v anglosaských 

zemích. Slovo 

Halloween je 

zkrácenina spojení 

„All-hallow-even“, 

což doslova znamená 

předvečer všech 

svatých. Historie 

tohoto svátku sahá až 

ke keltským 

slavnostem Samhain, 

kdy skotští Keltové 

slavili konec žní a příchod zimy, temnější části roku. Do 

Ameriky se Halloween rozšířil až s masovou imigrací Irů a 

Skotů v průběhu 19. století. Mezi symboly Halloweenu patří 

dýně, čarodějnice a kočka. 

Čtením nás doprovázely Příšery všude kolem nás, což 

je název knihy od Martiny Drijverové. Příšery, kterých se lidé 

odpradávna báli, jsou ukryté v této knize. Je to například 

mořský kůň, siréna, mořský muž, mořská kráva, obří žába, živý 

kámen a mnoho dalších. A protože se dětem zdálo, že strašidel 

je ještě málo, další na nás čekala v knize Strašidlář od Hynka 

Klimka. Byly to zkamenělé dívky z pražského Vyšehradu a 

strašící učitel a zvědavý přízrak z Českého Krumlova. Na závěr 

jsme procvičili bystré hlavičky při hádankách a kvízu. 

Při dalším čtení se setkáme opět v pátek  

16. listopadu 2018.   

Dana Placatková, knihovnice  

 

Týden knihoven v Městské knihovně v Plesné 
 

Celý týden jsme věnovali s dětmi čtení a povídání 

k 100. výročí vzniku samostatného Československa.  

Snad v hlavičkách dětí zůstala alespoň nějaká 

informace, třeba kdy naše republika vznikla, jak je veliká, kolik 

má obyvatel a jaké jsou symboly státu. Kdo jsou naši sousedé, 

jaký je u nás průmysl, zemědělství, jaké máme kraje, velká 

města, přehrady, nížiny a hory.  

A na co je naše republika pyšná? Nejen na slavné 

osobnosti, které nás proslavily po celém světě, ale i na některé 

vynálezy nebo slova. Například slovo robot, které bylo poprvé 

použito v Čapkově románu RUR, se používá na celé planetě.  

A jak to bylo s kostkovým cukrem? Dnes je pro nás 

samozřejmostí. Kostka cukru vznikla v Dačicích v rafinérii 

cukru koncem 20. let 19. století. Bratři Grebnerovi chtěli 

původně pěstovat cukrovou řepu, ale té se na Dačicku nedařilo, 

a tak začali zpracovávat cukr dovážený. A kde se tedy vzal 

kostkový cukr? 

Může za to nespokojená manželka ředitele cukrovaru. 

Cukr byl v homolích, které se musely roztloukat na menší 

kusy. Při jednom roztloukání se paní Juliana poranila a ředitel 

přemýšlel, jak se zbavit nebezpečného porcování homolí. A tak 

byla kostka na světě. Nechal vyrobit první balení přibližně 350 

kostek, které daroval 

své ženě. A tak se zrodil 

roku 1841 praktický 

vynález. 

A to je jen 

jedna zajímavost 

z knihy Co má vědět 

správný Čech.  Je v ní 

ukryto mnoho dalších a 

zvídavý čtenář si může 

knihu vypůjčit. 

Kronika města 

byla tématem pro starší 

děti ze čtvrté a páté 

třídy.   

Děti 

namalovaly výkresy a 

vyluštily kvízy. Ani 

jsme si nestihli společně 

číst, jak nám rychle čas 

při besedách ubíhal. Ale 

to jistě doženeme na jaře, kdy se budeme těšit na Březen – 

měsíc čtenářů.  

Děkuji všem za návštěvu.                             

Dana Placatková, knihovnice 
 

UPOZORNĚNÍ: 

Omezená výpůjční doba v knihovně 

DENNĚ OD 12.00 DO 15.00 HODIN 

(do odvolání)
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SPCCH 
 

Den seniorů 
 

Letošní Den seniorů jsme si užili 13. října v kulturním 

domě ve spolupráci s kulturním centrem města Plesná. 

Ústředním bodem programu bylo vystoupení hosta – herečky 

Báry Štěpánové, která si připravila zdařile koncipovaný 

program pro naši věkovou skupinu. Okolo 100 návštěvníků z 

Plesné a blízkého i vzdálenějšího okolí si poslechlo vyprávění s 

prožitými historkami, prokládané písničkami našeho mládí, 

které si mnozí s chutí zazpívali společně s účinkující. 

Hodinka vystoupení uběhla neskutečně rychle, sálem 

se nesl smích i častý zasloužený potlesk a při závěrečné 

autogramiádě i poděkování za příjemné vystoupení. 

Následně pokračoval náš další program za doprovodu 

hudby Duo Plachý. Zúčastnění měli možnost se občerstvit, 

zatancovat si, zazpívat a prohlédnout si připravenou výstavku 

„Naše štěstí“ v předsálí, která byla sestavena ze zapůjčených 

fotografií členů a členek. Doprovodné citáty a motta uvozovaly 

zaznamenané vzpomínky a prožitky štěstí i různá překvapení 

na fotografiích, když se na snímcích našel někdo z mládí a 

poznával nebo i nepoznával ostatní. A tak jsme dohromady 

společně prožili také jeden krásný moment štěstí v pohodě a 

vzájemné blízkosti. Neuchopitelný. A mohli jsme si říkat, že je 

nám blaze, když se můžeme ohlédnout za minulým štěstím, 

protože to je poklad, který člověku nemůže nikdo vzít. 

 

Hlavičkolámání 
 

Toto podzimní setkávání už má svoji tradici. Tentokrát 

bylo vstupné něco slaného. Toho se sešlo! Nejdříve jsme ale 

museli v řízené činnosti individuálně zpracovat test s názvem 

Čarovná desítka. V deseti úkolech se sešla práce se slovíčky, 

pohádkovými postavičkami, písničkami, pamětihodnostmi. 

Procvičili jsme si mozečky, rozcvičili myšlenkové operace a 

rozchodili paměťovou složku. Jak se nám to povedlo? 

Dobře, a při čtení odpovědí jsme se srdečně zasmáli i 

vzájemně poučili. Ve volné části se již každý věnoval něčemu 

jinému. Luštění křížovek, sudoku, osmisměrek, skládání 

obrazců, hraní her, vyprávění, vtipům i pohoštění. Dopadli 

jsme dobře a bylo to fajn. Příště přijďte také.   

 

Vítězslava Pospíšilová 

 
 

 

*** 
Snow  film fest 2018 
 

Fimový festival je v Plesné již čtvrtým rokem. 

Počáteční velký zájem sice trochu opadl, ale své stálé fanoušky 

si SFF přesto našel a diváci si termín promítání sami 

vyhledávají. Festival se tak stal spíše komorní akcí, což mu 

ovšem na kvalitě neubírá. Letos se promítání zúčastnilo 25 lidí, 

z toho zhruba polovina přespolních. Filmy mají různé náměty, 

takže si každý divák mezi snímky najde ten, který ho osloví. 

Ale většinou se diváci v hodnocení filmů shodnou. Letos mezi 

diváky v Plesné vyhrál anglický snímek Into Twin Galaxies. 

Příběh tří dobrodruhů, kteří se vydávají napříč polární pustinou 

za 1000 km vzdáleným snem sjet dosud neprozkoumanou 

nejseverněji položenou řeku Grónska. Jejich největším 

motorem bylo odhodlání. Slosovatelné lístky, které diváci po 

promítání vyplnili, již putují tvůrcům festivalu, kteří budou 

losovat o zajímavé ceny. Například o běžkařský zájezd do 

Dolomit.  

V pauzách mezi jednotlivými bloky promítání jsme 

měli možnost se občerstvit na baru, kde děvčata nabízela mimo 

již tradičních toastů oblíbené buchty a vynikající slané plněné 

rohlíčky od Svazu žen z Plesné. Káva, čaj nebo grog při 

promítání filmů plných zimy a ledu přišly vhod. Doufám, že 

se zde příští rok opět sejdeme v dobré náladě na Expediční 

kameře.  

Doris Bigasová, MKS Plesná 
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Retropárty ve stylu první republiky 
 

V sobotu 27. října pořádalo Městské kulturní středisko 

Plesná další retropárty. Na počest výročí sta let republiky jsme 

vybrali téma První republika, abychom také nějakým 

způsobem uctili tak významné výročí, které přinesl právě 

měsíc říjen.  V předsálí jste si mohli prohlédnout fotografie 

oděvů, účesů, ale i reklam z doby před sto lety, na každém 

stole byl list dobového tisku, přímo z roku 1918, DJ Šurda měl 

ve svém repertoáru i nějakou tu swingovou muziku a zbytek 

byl na příchozích a jejich oblečení. Jen málo lidí však vzalo 

tuto výzvu vážně a dalo si tu práci sehnat oděv připomínající 

dobu našich praprababiček. Ale těch pár lidí, kteří přišli 

dobově oblečeni, opravdu ukázalo, že mají fantazii, a tak se 

bylo na co dívat. Někteří jako by vypadli z němého filmu. 

Jejich kostýmy a nápaditost jsme proto ocenili lahví sektu.   

Zábava pokračovala do ranních hodin, hrála se hudba 

všech žánrů, napříč celým stoletím. Na své si přišli i mladí, 

kterých byla ve finále přesila a které jsme my, co už jsme 

trošku retro, na retro zábavě opravdu nečekali.   Ale když tak 

zavzpomínám na časy minulé, kdy naše generace teprve 

dospívala, musím konstatovat, že diskotéky byly snad na 

každém rohu a bývaly naplněny k prasknutí.  Těm dnešním 

náctiletým zřejmě tento druh zábavy chybí, ani se nedivím. 

Možná už je nebaví sedět doma u virtuální reality a dávat like 

cizím zážitkům. 

A tak jim vlastně fandím. Ať se baví, ať jsou spolu ve 

společnosti, ať navazují kontakty, komunikují a nevisí jen na 

telefonech a na netu. A nám ostatním, co už něco pamatují, 

přeji, abychom se také ještě uměli bavit a uměli si udělat 

srandu sami ze sebe. Proto doufám, že na příští párty přijde 

mnohem víc lidí stylově oblečeno, ať už bude téma jakékoli. 

Doris Bigasová, MKS Plesná 
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Zprávy ze základní školy

Radosti – asi to neděláme špatně 
 

Tak už nám utekli, vyletěli z hnízda, konečně jsou 

pryč, bude se nám stýskat, to je dost, jestlipak si na nás někdy 

vzpomenou? Tyto krátké větičky v souvětí vyjadřují některé 

z pocitů, které byly vyvolány odchodem žáků 9. třídy. Nyní je 

nahradili žáci další, život školy běží 

dál. 

O tom, je-li přání nebo 

vyjádření díků myšleno vážně, se 

nejjednodušeji přesvědčíte tak, že 

přijdou až s odstupem času. V tom 

případě tam nelze hledat podtext 

nějakého hujerovství (tady jsem si 

dovolil švestičky ze zahrádky – 

nebo jak to přesně bylo). 

Z takového vyjádření chvály pak 

máme pocit radosti. 

No a i o ten se s námi naši 

loňští deváťáci podělili. Já sám si 

vybavuji takové okamžiky dva, 

kolegyně a kolegové by jistě přidali 

další.  

Prvním okamžikem bylo, 

když nám ve středu 4. července 

(tedy o prázdninách) přinesla dvě 

děvčata z bývalé 9. třídy dort. O jejich vztahu ke škole a 

šikovnosti snad nejlépe vypovídá jeho podoba, kterou si 

můžete prohlédnout na fotografii.   

Druhým okamžikem byla návštěva dvou bývalých 

deváťáků (žáka a žákyně) v říjnu 2018. Jeden z nich zaklepal i 

na mé dveře a přišel mi poděkovat, že je jediný z celé třídy 

(pozn. - jedná se o třídu maturitního oboru), kdo dobře ovládá 

rovnice a nemá s nimi problém.  

Děkuji S. B., N. L., M. H. (omlouvám se za zkratky, 

ale GDPR je GDPR) a všem, kteří dokáží i pochválit. Je to 

nejen pro mě významná podpora a zpětná vazba – asi to 

neděláme špatně. 

Mgr. Václav Polívka, ředitel školy 

 

Setkání Ekoškol na naší škole 

 

Dne 23. 10. 2018 se na naší škole uskutečnilo opět po 

skoro pěti letech Setkání Ekoškol Karlovarského kraje. 

Členové našeho Ekoparlamentu se na něj velmi pečlivě 

připravili. Poprosili své maminky o upečení výborných 

bábovek, štrúdlů, rolád, pagáčků a jiných dobrot (všem moc 

chutnalo, děkujeme!). Připravili si hru pro všechny ekotýmáky- 

návštěvníky a upravili učebnu. Krajský úřad zaplatil autobus, 

aby se k nám mohli všichni dostat. Je to velký problém svézt 

školy od Karlových Varů přes Drmoul do Hranic u Aše, aby to 

nezabralo půl dne.  

Všechny přivítala hudební produkce P. J., který svým 

klavírním recitálem vyrazil některým zúčastněným dech. A pak 

už hurá do práce. Program Ekoškola čeká. Koordinátorky i 

členové Ekotýmů mají napilno.  

V druhé části programu jsme odjeli k lesu vyzkoušet 

nový quest s vílou Radonkou. Potom už jen rychlé rozloučení a 

příště na jaře v Sokolově.  

Scházíme se takto pravidelně každého půlroku na 

některé za škol.  V pořadí deváté  společné setkání nám 

připomnělo, že vzájemná spolupráce  a sdílení svých úspěchů a 

problémů v programu Ekoškola nám velmi pomáhá. Nejenže se 

ze všech koordinátorek staly kamarádky, ale i členové našich 

Ekotýmů mají možnost nakouknout pod pokličku dění na 

jiných školách a nějaký ten příklad dobré praxe realizovat na 

své škole. 

Mgr. Alena Jelínková 

 

Spaní ve škole 
 

Třídy 7. A a 8. A se rozhodly oslavit Halloween 

společným přespáním ve škole.  

Před vchodem do školy jsme se sešli v 17.00 hodin a 

zamířili do kmenové učebny sedmáků - přírodopisu. Žáci ze 

třídy nejprve vynesli lavice se židlemi, aby si tam následně 

připravili své pelíšky. Když bylo vše hotové, mohla začít 

zábava.  
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Kluci si šli kopat na „umělku“, dívky zůstaly ve třídě 

a tancovaly Just dance. Pro zájemce byla připravená Katka V. 

z 9. A, která dorazila, aby pomohla svým kamarádům 

namalovat obličeje. Někteří si halloweenské masky na svém 

obličeji vytvořit nechali, jiní se obešli bez nich. Po setmění 

jsme se přesunuli do tělocvičny, kde si chlapci dohromady 

s dívkami zahráli florbal. Po cca půl hodině jsme uklidili 

branky a hokejky, neboť přijela paní učitelka Jandová, která 

všem přivezla pizzu z místní pizzerie. Když se děti navečeřely, 

trochu se navzájem postrašily. Následně někteří ulehli a 

koukali se na horrory, ostatní hráli flašku na chodbě. O půlnoci 

jsme děti zahnali do hajan, ovšem ty usnuly až tak mezi druhou 

a třetí hodinou.  

Ráno se kupodivu probudily brzy, takže jsme poklidili 

třídu, vrátili lavice se židlemi a v osm hodin vyrazili k domovu.  

Z mého pohledu si spaní ve škole děti užily. Měly 

možnost utužit kolektiv a zažít trochu dobrodružství. 

Mgr. Hana Hiřmanová 

 

Oslavy 100 let výročí od založení Československa 
 

Od vzniku republiky tomu bylo v neděli 28. října 2018 

přesně sto let. I my jsme oslavili toto výročí projektem „ Česká 

republika v proměnách času“. Projekt vyvrcholil v pátek 26. 

října 2018 prezentací prací žáků druhé až deváté třídy. Žáci 

vyhledávali v odborné literatuře a na internetových stránkách 

informace ze své oblasti. Např. móda, sport, doprava, televize, 

významné podniky, film a hudba. Následně si třída vytvořila 

výukovou tabuli a prezentaci. Práci třídy koordinovali 

pedagogové. Myslím si, že není žádný žák této školy, který by 

nevěděl, co významného se událo 28. října 1918.  

Radka Dyčková 
 

Září a říjen ve školní družině 
 

Naplno jsme začali pracovat druhý školní den. První 

dny jsme se zaměřili na prázdninové zážitky a naše nové děti. 

Starší kamarádi je učili, jak to u nás v družině chodí. Seznámili 

jsme se s bezpečným pohybem v budově a okolí školy. Protože 

bylo venku nádherné počasí, trávili jsme hodně času venku, 

kde jsme hráli pohybové a míčové hry, děti si hrály na 

pískovišti a užívaly si hřejivých dnů.  

V říjnu jsme pozorovali čarování přírody. Na 

vycházkách jsme sbírali přírodniny, pojmenovávali je a tvořili 

z nich obrázky. Sledovali jsme počasí a probírali správné 

oblékání vzhledem k počasí a předcházení nemocem. Výrobky 

dětí jsme vystavili na nástěnce před družinou, kde si je mohli 

rodiče prohlédnout. Tento měsíc jsme zakončili 

Halloweenskou párty, kde jsme pro děti připravili soutěže a 

pohoštění.  

Vychovatelky ŠD 
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Zprávy z mateřské školy 
 

ŘÍJEN VE ŠKOLCE 
 

V první polovině měsíce počasí přálo všem našim 

podzimním aktivitám. Mohli jsme hodně chodit ven a 

pozorovat změny v podzimní přírodě. Letos se urodilo velké 

množství kaštanů a žaludů, které sbíráme pro lesní zvířata, 

takže si je myslivci ani nestíhali odvážet. Když se rozfoukal 

vítr, chodili jsme pouštět draky na louku.  Koncem října jsme 

se připravovali na strašidelný svátek Halloween. Vyzdobili 

jsme třídy a ostatní prostory školky. Plánovali kostýmy, 

povídali si o duchách a čarodějnicích.   

 

Předškoláci v ISŠ Cheb 
 

Během školního roku proběhne pro předškoláky 4x 

výuka realizovaná v prostorách ISŠ Cheb pod vedením učitelů 

a žáků ISŠ Cheb oborů zahradník a truhlář (případně 

uměleckořemeslná výroba hudebních nástrojů). V rámci 

aktivity si budou moci vyzkoušet činnosti, které s oborem 

souvisejí a v ideálním případě si výsledky své práce odnést 

domů. 

Na přípravě náplní se podílejí metodici školy, na 

realizaci samotné aktivity se budou podílet lektoři školy a také 

žáci SŠ, kteří by měli být pro žáky MŠ a ZŠ vzory.  

Na konci školního roku proběhne řemeslný den, kde 

budou mít žáci ZŠ možnost vyzkoušet si v krátkých blocích i 

další řemesla a technické obory vyučované na ISŠ Cheb.  

První návštěva našich dětí proběhla 18. října 

dopoledne. Děti se seznámily s prostředím. Z truhlářské dílny 

si odvezly stojánek na ubrousky, na jehož výrobě se podílely, a 

ze skleníku sazeničku jahodníku.  

 

 

Halloweenské strašení 
 

Na poslední říjnový den jsme naplánovali tuto akci. 

Nevěřili jsme počasí, a tak jsme se rozhodli udělat stezku 

odvahy uvnitř ve školce. Všichni se převlékli za duchy, dýně, 

netopýry nebo čarodějnice a vydali se potemnělými chodbami 

do strašidelné komnaty. Tady čekala na děti čarodějnice, která 

jim dávala úkoly, do kterých se někomu vůbec nechtělo. Děti 

sbíraly odvahu, aby sáhly do podivné nádoby s divným 

obsahem. Kdo se odvážil až k čarodějnici, dostal odměnu. 

Nakonec si ale dýničku plnou sladkostí za statečnost odnesli 

všichni, i ti nejmenší.  

Vedoucí MŠ Miroslava Gruberová, DiS. 
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BLAHOPŘEJEME 

 

V měsíci říjnu 2018 oslavili  

významné životní výročí tito občané: 

 

 

      Provádíme:  Žlabové systémy 

  Oplášťování komínu 

  Montáž střešních oken 

  Montáž střešních krytin 

  Opravy a podobně 

  Parapety  

 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme! 

(redakce a SPOZ) 
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Fialová Františka 

Semanová Marie 

Sencová Marie 

Kubeš Miroslav 

Horčičková Kateřina 

Bünter Rudolf 

Horčičková Marie 

Rozhoňová Jitka 

Eliáš Josef 

Uzolová Helena 

Škabrada Vlastislav 

Bigazová Eva 

Ivaničová Jitka 

Hlavičková Hana 

Pospíšilová Vítězslava 

Štefaňáková Ludmila 

Ondušková Mária 

Macek Stanislav 

Vaňous Miroslav 
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